
Protokół XXXIX sesji Rady Powiatu Braniewskiego w dniu 21 września 2022 roku o godz. 

09.00 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

 

Obrady o godzinie 09:00 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ł. Korneluk 

na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, stwierdził 

prawomocność obrad, lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z problemami technicznymi głosowanie 

jawne na dzisiejszej sesji Rady Powiatu będzie się odbywało przez podniesienie ręki. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad (załącznik nr 3) i zapytał czy są wnioski 

o jego uzupełnienie lub zmianę.  

Starosta, K. Motyka zgłosił wniosek dotyczący autopoprawki Zarządu  Powiatu 

Braniewskiego do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu na rok 2022 oraz 

projektu uchwały w sprawie zmiany WPF  na lata 2022 – 2029. 

Przewodniczący, Ł. Korneluk poinformował, że autopoprawka została doręczona wszystkim 

Radnym Rady Powiatu. W związku z powyższym Radni będą głosowali uchwałę w sprawie 

zmian budżetu Powiatu na rok 2022 oraz projektu uchwały w sprawie zmiany WPF  na lata 

2022 – 2029 z przedstawioną autopoprawką. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Powiatu Braniewskiego.  

4. Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej 

sesji Rady Powiatu. 

5. Podjęcie uchwały RP. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2022 – 2029. 

6. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Braniewskiego na rok 

2022. 

7. Podjęcie uchwały RP. w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej 

strzelnicy laserowej „Legion” w Zespole Szkół Budowlanych w Braniewie. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3 Przyjęcie protokołu XXXIX sesji Rady Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 4) 

Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

 



Ad.4 Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. (załącznik nr 5) 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

 

Radna T.  Turczyn poinformowała, że wszyscy zaczynamy odczuwać podwyżki cen, 

szczególnie energii, gdzie MPEC już podniósł o 20% ceny. Starostwo Powiatowe i jednostki 

organizacyjne na  pewno odczują wzrosty tych kosztów. Czy była robiona analiza przez zarząd 

Powiatu i Skarbnika, jak to będzie wyglądało w planie finansowym na ten rok. Jedna z 

jednostek, która się sama dogrzewa, dostała środki na zakup węgla, ale czy sytuacja jest 

monitorowana na bieżąco i czy są planowane jakieś oszczędności.  

Starosta, K. Motyka poinformował, że jeżeli chodzi o planowanie środków przeznaczonych 

na energię elektryczną, to na chwilę obecną oczekujemy na informacje zbiorcze z jednostek. 

Każda z jednostek posiada podpisane  umowy na dostawę energii i niektóre umowy są 

obowiązujące, więc te ceny na pewno się nie zmienią w znacznym stopniu. Tam gdzie umowy 

ulegną zmianie będziemy planować przyszłe wydatki bądź dofinansowania. Po podpisaniu 

przyszłych umów będzie wiadomo o cenach i możliwościach w dofinansowaniu jednostek oraz 

zwiększeniu budżetu w tym zakresie.  

Ad. 5 Podjęcie uchwały RP.  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2022 - 2029. (załącznik nr 6) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 7) 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi.  

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego przyjęcie, 

głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 8. 

 

Głosowanie imienne uchwały  

Nr XXXIX/266/22 z dnia 21 września 2022 r.  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Braniewskiego na lata 2022 - 2029 

Imię i nazwisko Za Przeciw Wstrzymuje się Nie głosował 

Dziąg Leszek X    

Grzybowski Waldemar X    

Hruszka Władysław X    

Jarmoła Bogdan X    

Korneluk Łukasz X    



Kowalski Krzysztof X    

Kozioł Paweł X    

Kudliński Mirosław X    

Lewańska Krystyna X    

Machała Michał     

Maciejewska Katarzyna     

Mieczaniec Artur X    

Motyka Karol X    

Pochodaj Bogdan X    

Sobieszczuk Mateusz     

Turczyn Bożena X    

Wojtas Małgorzata X    

Podsumowanie 14 0 0 0 

 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXXIX/266/22. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2022.  (załącznik nr 

9) 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego.  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego przyjęcie, głosowało 14 radnych, co stanowi 

załącznik nr 10. 

 

Głosowanie imienne uchwały  

Nr XXXIX/267/22 z dnia 21 września 2022 r.  

w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2022.   

Imię i nazwisko Za Przeciw Wstrzymuje się Nie głosował 



Dziąg Leszek X    

Grzybowski Waldemar X    

Hruszka Władysław X    

Jarmoła Bogdan X    

Korneluk Łukasz X    

Kowalski Krzysztof X    

Kozioł Paweł X    

Kudliński Mirosław X    

Lewańska Krystyna X    

Machała Michał     

Maciejewska Katarzyna     

Mieczaniec Artur X    

Motyka Karol X    

Pochodaj Bogdan X    

Sobieszczuk Mateusz     

Turczyn Bożena X    

Wojtas Małgorzata X    

Podsumowanie 14 0 0 0 

 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXXIX/267/22. 

 

Ad. 7  Podjęcie uchwały RP. w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej 

strzelnicy laserowej „Legion” w Zespole Szkół Budowlanych w Braniewie. (załącznik nr 11) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 12) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi.  

 

 



Radny L.  Dziąg zapytał, czy użytkownicy z zewnątrz będą mogli w zorganizowanych grupach 

uczęszczać i skorzystać z wirtualnej strzelnicy laserowej „Legion” w Zespole Szkół 

Budowlanych w Braniewie. 

Starosta, K. Motyka poinformował, że użytkownicy z zewnątrz będą mogli w skorzystać z 

wirtualnej strzelnicy, najlepiej w zorganizowanych grupach, przede wszystkim dla naszych 

jednostek i szkół. 

Sekretarz, P. Fedorczyk poinformował, że uchwała ma charakter prawa miejscowego. 

Strzelnica przeznaczona jest dla kadetów z klas wojskowych, uczniów szkół 

ponadpodstawowych z terenu Powiatu Braniewskiego, służb mundurowych, członków 

organizacji pozarządowych prowadzących działalność na rzecz obronności państwa, 

społeczności lokalnej zamieszkałej w Powiecie Braniewskim. Natomiast trzeba pamiętać, że z 

racji specyfiki jednostki dostęp będzie ograniczony godzinowo dla niektórych podmiotów.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego przyjęcie, 

głosowało 14 radnych, co stanowi załącznik nr 13. 

 

Głosowanie imienne uchwały  

Nr XXXIX/268/22 z dnia 21 września 2022 r.  

w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy laserowej „Legion” w 

Zespole Szkół Budowlanych w Braniewie. 

Imię i nazwisko Za Przeciw Wstrzymuje się Nie głosował 

Dziąg Leszek X    

Grzybowski Waldemar X    

Hruszka Władysław X    

Jarmoła Bogdan X    

Korneluk Łukasz X    

Kowalski Krzysztof X    

Kozioł Paweł X    

Kudliński Mirosław X    

Lewańska Krystyna X    

Machała Michał     

Maciejewska Katarzyna     

Mieczaniec Artur X    

Motyka Karol X    

Pochodaj Bogdan X    



Sobieszczuk Mateusz     

Turczyn Bożena X    

Wojtas Małgorzata X    

Podsumowanie 14 0 0 0 

 

za –      14                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXXIX/268/22. 

 

Ad. 12 Sprawy bieżące. 

 

Radny, L.  Dziąg  zapytał o inwestycję w blok operacyjny w PCM w Braniewie. 

Radny, K. Kowalski poinformował, że na chwile obecna są ogromne problemy, ponieważ 

został zorganizowany przetarg, w którym wzięło udział 3 oferentów. Jednak kwota, którą 

przedstawiono przekracza możliwości powiatu. W związku z powyższym postanowiono 

podejść po raz drugi do ogłoszenia przetargu, liczymy na korzystniejszą ofertę, ponieważ do 

wykorzystania jest kwota w wysokości 4 mln zł z Urzędu Marszałkowskiego. Na chwilę obecną 

jest to sprawa nie rozstrzygnięta.   

Radna, K.  Lewańska zapytała w związku z modernizacją dróg powiatowych o drogę, która 

prowadzi od skrzyżowania z drogą wojewódzką Nr 505 w kierunku Jędrychowa,  a  droga 

powiatowa prowadzi do miejscowości Wielkie Wierzno- Nowe Sadółki  - Chruściel. Czy były 

prowadzone rozmowy z Zarządem Dróg Wojewódzkich w związku z rozpoczętą modernizacją 

drogi 505, bo byłaby to okazja, aby poprawić również odcinek drogi powiatowej w kierunku 

Wielkiego Wierzna. Radna zapytała także, czy w roku 2022 odbędą się dożynki powiatowe. 

Odnośnie dożynek powiatowych w 2021 roku w budżecie nie zaplanowano dożynek ze 

względu na panującą pandemię Covid- 19. 

Radny, L.  Dziąg zapytał o plany do modernizacji drogi z Łoźnika na Wopy i ze Słobit na 

Osiek?   

Wicestarosta, M. Kudliński poinformował, że jeżeli chodzi o drogę Nr 1352N, do wysokości 

Łoźnik- Kowale- Wopy – Pawły to sukcesywnie z roku na rok planowana jest w miarę 

możliwości posiadanych środków w budżecie,  kwota na modernizację i poprawę warunków 

komunikacyjnych. W ostatnim czasie, na tym odcinku wykonano ponad 300 metrowy odcinek 

nowej nawierzchni, od Gląd w kierunku Lubianki. Jednocześnie na ww. drodze zaplanowane 

są prace ziemne polegające na zebraniu ziemi zbędnej z poboczy i rowów. Jeżeli chodzi o 

odcinek drogi w m. Osiek, wniosek nie został objęty dofinansowaniem. Gdy będzie ogłoszony 

kolejny nabór do Polskiego Ładu na modernizację dróg, to  ponownie będą wnioski złożone do 

programu. 

Radny, A. Mieczaniec poprosił o udzielenie informacji nt. bloku operacyjnego w PCM w 

Braniewie dotyczącej wysokości kwot w przetargu ofert. 

Radny, K. Kowalski poinformował, że były oferty w granicach 14 – 18 mln zł. Powiat na 

chwile obecna musiałby dołożyć środki wysokości ok 10 mln zł. 



Radny, B. Pochodaj poruszył następujące tematy: z Gminy Wilczęta zostały zdjęte inwestycje 

w roku 2022 na nakładki w związku z inwestycjami drogowymi; współpraca z Nadleśnictwem 

Młynary oraz realizacja drogi Słobity – Bronki: planowane nowe inwestycje w Gminie 

Wilczęta. 

Starosta, K. Motyka poinformował, że Gmina Wilczęta również została objęta 

dofinasowaniem z Programu Polski Ład czy z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w związku 

z przeprowadzanymi remontami. Część dróg remontowana jest także środkami własnymi 

Powiatu. Prace remontowe na drodze Słobity - Wilczęta na pewno będą kontynuowane. Część 

dróg zostało zdjęte z planu, gdyż zgłaszając wniosek do Polskiego Ładu o dofinansowanie tych 

dróg, kwota, którą przewidzieliśmy była za wysoka.  

Wicestarosta, M. Kudliński poinformował, że przetarg zakładał nawiązanie współpracy na 

przedsięwzięcia z czterema Nadleśnictwami. Projekty porozumień zostały podpisane z trzema 

Nadleśnictwami; Nadleśnictwo Młynary miało wiele uwag do porozumienia i nie 

ustosunkowało się do zapytań dot. projektu porozumienia, w związku z powyższym  

współpraca nie została nawiązana. 

Ad. 13. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Ł.Korneluk 

zakończył obrady XXXIX sesji Rady Powiatu o godz. 09:36. 

 

Protokół sporządziła: 

Alicja Stępniewska 

 

 

Przewodniczący Rady 

Powiatu Braniewskiego 
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